

环境管理体系的

注册号: 02123E10594R8L-7

兹证明

青岛海尔空调器有限总公司

统一社会信用代码: 913702122648088392

办公地址:中国·山东省·青岛市崂山区海尔路1号海尔工业园内 注册地址:中国•山东省•青岛市崂山区海尔工业园内

环境管理体系符合标准

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

认证范围如下:

家用空调的设计、 生产管理、 租赁管理及相关管理活动

本证书有效期至2026年3月29日

认证范围涉及法律法规要求的行政许可、资质许可、强制性认证的,证书与资质; 在正常接受年度审核的情况下,与年度监督保持通知一并使用有效。 本证书与主证书(02123E10594R8L)同时使用方为有效 证书与资质共同使用有效

本证书信息可在<mark>国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询</mark>

华夏狄诺中心有限公司

中国北京市海淀区北四环中路 211 号太极大厦 http://www.ccci.com.cn

总经理:

颁证日期:

2023年6月25日





中国认可国际互认留解理体系

MANAGEMENT SYSTEM CNAS C021-M



ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Registration No. 02123E10594R8L-

This is to certify that the environmental management system of

QINGDAO HAIER CONDITIONER GEN CORP. LTD.

social credit code : 913702122648088392 Registration Address: Haier Industrial Park, Laoshan District, Qingdao City, Shandong, P.R. China Office Address: No 1,Haier Ind<mark>ustrial Pa</mark>rk, Laoshan District, Qingdao City, Shandong, P.R. China

is in conformity with

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

This certificate is valid for the following scope:

relevant management activities of residential air conditioner Design, production management, rental management and

This certificate is valid to March 29, 2026

Information about the certificate can be queried on the official website of CNCA (www.cnca.gov.cn) The scope which needs administrative permission shall be in accordance with valid license. In the case that the organization regularly receives surveillance assessments, the certificate shall be valid when used together with the Notice for Maintenance of Use of Certificates and Logos. This certificate is valid only when used with the master certificate (02123E10594R8L)

Huaxia Certification Center, Inc.

General Manager

At: TalibCommercial Building, Mo.211 Beisihuan Zhonglu, HaidiaHDistrict, Beijing, P.R. China http://www.ecci.eom.cn 五山下

Date of Issue:

June 25, 2023





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C021-M